
Робоча зустріч  

з директором Інклюзивно-ресурсного центру № 1 Голосіївського району 

м. Києва 

«Обговорення оновленої освітньої програми «Логопедія»  

зі спеціальності 016 Спеціальна освіта, спеціалізації 016.01  

для першого (бакалаврського) рівня вищої освіти» 

 

01 квітня 2021 р. у межах оновлення освітньої програми «Логопедія» зі 

спеціальності 016 Спеціальна освіта, спеціалізації 016.01 для першого 

(бакалаврського) рівня освіти відповідно до стандарту вищої освіти 016 

Спеціальна освіта відбулася робоча зустріч з Іриною Білецькою, членкинею 

Ради роботодавців Інституту людини, директором Інклюзивно-ресурсного 

центру № 1 Голосіївського району м. Києва (у форматі офлайн зустрічі на 

базі Інклюзивно-ресурсного центру). 

У зустрічі взяли участь: Наталія Бабич, кандидат педагогічних наук, гарант 

освітньої програми «Логопедія» для першого (бакалаврського) рівня, Олена 

Мартинчук, доктор педагогічних наук, завідувач кафедри спеціальної та 

інклюзивної освіти. 

Під час зустрічі з директоркою ІРЦ № 1 викладачі кафедри представили 

стандарт вищої освіти зі спеціальності та оновлену освітню програму 

«Логопедія» для першого (бакалаврського) рівня. Декілька годин тривало 

обговорення програми, під час якого надано слушні та важливі рекомендації, 

пропозиції. У процесі дискусії знайдено компромісні рішення, які підсилять 

зміст і практико-орієнтовану складову освітньої програми. Особливу увагу 

приділено обговоренню програмних результатів навчання з інклюзивної 

освіти та змісту освітніх компонентів блоків спеціалізованих дисциплін з 

інклюзивної освіти та раннього втручання. Директором ІРЦ надано пропозиції 

щодо оволодіння фахівцями зі спеціальної освіти знаннями про соціальну 

сферу, зокрема знаннями про те, які послуги можуть отримувати особи з 

особливими освітніми потребами та інвалідністю у соціальній сфері, 

ознайомлення з методикою навчання соціально-побутовому орієнтуванню, 

базовими знаннями з клінічної психології та патопсихології під час вивчення 

дисциплін психологічного циклу. 

Щиро дякуємо Ірині Володимирівні за надані рекомендації та зацікавленість у 

якісній підготовці майбутніх фахівців зі спеціальної освіти в Київському 

університеті імені Бориса Грінченка. Сподіваємося на подальшу плідну 

співпрацю! 
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